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Ne kradi - Bog gleda

Jedan Božiji sluga je ovako kazao: “Kao što se svetost

Božija  protivi svakoj nečistoti u zapovesti “Ne čini preljube”, tako se i

pravda Božija protivi svakoj krađi u zapovesti “Ne kradi”...”. I tako dakle

mi danas proučavamo šta je pravo a šta krivo prema Božijoj pravdi. Bog je

zaista dao divno pravilo svome narodu. Ni jedan zakon ne opisuje tako divno

i iscrpno šta je pravo a šta krivo, kao što to čini Zakon Božiji u

biblijskih Deset zapovesti. Vi znate dragi moji prijatelji, ljubazna braćo

moja, da živimo u vremenu kada ljudi skoro više i ne znaju šta je pravo a

šta krivo, sve zavisi od okolnosti! Čitajući dnevne novine, slušajući

vesti preko radija, ili Tv, ili Internetu, uviđamo da je već odavno

svet zahvatio talas krađe, ali nikada tako snažno kao danas. Čujemo o

čestim proneverama, o čestim provalama prodavnica, banke, o čestim

krađama umetničkih slika, čujemo o čestom  kidnapovanju (krađi) ljudi i dece radi

novca. Čujemo o otmicama žena i devojaka. Čujemo o krađi automobila, aviona i ko bi

sve nabrojao čega još! 

Zašto je sve to? 

Evo zašto: živimo u bezbožnom i ateističkom društvu gde se ne tumači Zakon

Božiji. Ljudi su zaboravili da je krađa – greh! Bog nije samo tako, bez razloga,

kazao: „Ne kradi“. Svaka je krađa uperena protiv Božije pravde i protiv Božijega

karaktera, i protv svega Božijeg. Ali interesatno je, da niko ne želi da mu se kaže

da je lopov. Ljudi su promenili i same reči krade i lopov, pa kažu: pronevera,

provala, pa čak i pozajmica! Ali Bog zapoveda: „Ne kradi!“ Ova zapovest je veoma

sadržajna. Prvo pitanje na koje želim sada da dam odgovor jeste: 

Kome čovek krade? 

Na ovo pitanje ima tri odgovora: čovek potkrada sebe; čovek krade drugome i čovek

krade Bogu. Razmotrimo najpre prvi odgovor. 

Čovek potkrada sebe 

Čovek se potkrada na mnogo načina. Kada sebi uskraćuje potrebe za život, a ima,

on krade sebe. Neki ljudi imaju dosta sredstava za život, ali ih ne koriste.

Oni su poput magarca natovarenog zlatom koji jede slamu pored puta. Mnogi su

ljudi gladni, neodeveni, bez kuće jer neće da koriste ono što im Bog daje, nego

uživaju u tome svoje oči hrane bogatstvom. Ljudi kradu sebe kada prosipaju svoje

bogatstvo uzalud. Gospod Isus priča priču o izgubljenom sinu koji je tražio od oca

imanje, a zatim je otišao u daleku zemlju, i tamo je “prosuo sve svoje imanje

živeći besputno”. (Luka 15:13). Koliko danas ima izgubljenih sinova i kćri koji troš

e svoje imanje, živeći uludo, besputno! Biblija nas uči: „Ono što se zaradi

mora se i ceniti“.  Nije najgore kada čovek prospe imanje, od ovoga je gore kada

čovek izgubi svoj karakter. Za izgubljenog sina čitamo: “Prosuo imanje svoje s

kurvama”. 
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Čovek teško može povratiti poštenje i poverenje, teško može povratiti mladost.

Koliko mladića i devojaka uzalud provode svoje vreme. Ljudi kradu sebi vreme

koje im je Bog dao. Izgubljeno se vreme ne može nikada povratiti. Vreme

prolazi, sa njim i naš život, zato ga treba koristiti. Čovek krade kada se kocka

i na kocku troši novac koji je s mukom zaradio. Dragi prijatelju, mi dugujemo

Bogu sve naše talente i sve naše bogatstvo. Ali ih ne koristimo, daćemo odgovor

Bogu. Uostalom oni koji poznaju Bibliju znaju da smo kupljeni skupo. Tako nas

uči Reč Božija. Citiram, (1. Korinćanima 6:20): “Jer ste kupljeni skupo.

Proslavite dakle Boga u telesima svojima i dušama svojima, što je Božije”. Mnoge

blagoslove krademo sebi kada ne živimo za Boga. O koliko blagoslova gubimo kada ne

čitamo Bibliju, kada se ne molimo, kada ne dolazimo u crkvu! Mi krademo sebi vreme i

blagoslove. Ali razume se, čovek ne krade samo sebe.

Čovek krade drugome 

Biblija kaže u (2. Mojsijevoj 19.13) “Ne zakidaj bližnjega svoga i ne otimaj mu,

plata nadničareva da ne prenoći u tebi do jutra”. Na hiljadu načina ljudi kradu,

zakidaju svom bližnjemu ogovaranjem i kritizerstvom. Krademo bližnjemu  ako smo

nepošteni na radu, ako ne radimo koliko treba da radimo. Koliko poštenih ljudi

strada, koliko ih mora da rade mnogo, a sve radi mnogih koji kradu vreme u

preduzeću, koji “zabušavaju” na svom radnom mestu! Šta znače mnoge pronevere raznih

službenika?To nije ništa drugo nego krađa na račun običnog radnika. A kliko je

danas krađa na račun kupaca! Svugde se zakida. Manje se meri, a više naplaćuje. U

Bibliji, knjiga proroka Amosa: čitamo: “Kada će proći mladima da prodajemo žito i

subota da otvorimo pšenicu? Umanjjući efu i povećavajući sikal i varajući lažnim

merilima” (Amos 8:5). Za one koji ne znaju, efa je bila mera za koju su Jevreji

upotrebljavali pri merenju. Smanjiti efu, i povećavati sikal, to znači krasti!

Prorok kaže: „trgovac je Jefrem, u ruci su mu merila lažna, milo mu je da čini

krivo“ (Amos 12:8). Ovo je greh našeg vremena. A Gospod kaže:„I ako prodaš što

bližnjemu svome ili kupiš od bližnjega svoga, ne varajte jedan drugoga“ (2. Mojsijeva

25:14). Mi krademo drugog kada pozajmimo, pa nikada nevratimo. 

Biblija kaže: „bezbožnik uzima i ne vraća, a pravednik poklanja i daje“ (Psalam

37:21). Prorok Jelesije je kazao onoj udovici: Idi prodaj ulje i oduži se; a što

preteče, onim se hrani sa svojim sinovima“ (2. Samuelova 4:7). Bog naše molitve

neće uslišiti ako smo i malo u mogućnosti, a ne vraćamo naše dugove. A

blagosiljaće onoga koji dug oprosti! Oče naš. I znate li, čovek krade kada ne

propoveda pravo Evanđelje ljudima. Koliko njih živi danas na račun crkve, a

vernicima ne propovedaju pravo i čisto Evanđelje! Gospod kaže: „ne trebali da

stado pasu pastiri? Pretilinu jedete i vunom se odevate, koljete tovno, stada ne

pasete, slabih ne krepite i bolesne ne lečite, ranjene ne previjate, odgnane ne

dovodite natrag, izgubljene ne tražite, nego silom i žestinom gospodarite nad

njima“ (Ez. 34:2-4). Mnogi su sveštenici krivi za prekršaj ove zapovesti. Oni

kradu od ovaca, a za ovce ne mare. Nažalost mnogi propovednici kradu slavu

drugih propovednika kritizirajući ih iz zavisti. Kažimo još i to, na temelju

Biblije , da mi krademo kada želimo tuđu zemlju, tuđu stoku, novac, kuću, ženu

itd.  Čovek krade sebe, krade drugome, čovek krade i Bogu. 

Čovek krade Bogu 

Možda se pitamo, dragi moji kako krademo Bogu? Ooo na mnogo načina. Gospod Bog

nam je dao šest dana da radimo za sebe, a jedan da posvetimo njemu. Bog želi da

ga nedeljom naročito proslavljamo,da budemo u Crkvi domu Božijem i da jačamo

zajednicu vernih. Bog hoće da ceo ovaj dan provedemo za njega., ne samo deo
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dana. Kako još krademo Boga? Krademo Ga ako ne podržavamo njegov rad našim

sredstvima i sposobnostima. Gospod je kazao izraelskom narodu preko proroka

Malahije: „E da li će čovek zakidati Boga? A vi mene zakidate; i govorite: u čemu te

zakidamo? U desetku i u prinosu“ (Malahija 3.8). našim novčanim sredstvima mi

zakidamo Boga. On hoće da mi pomažemo rad za njega. Bog nam daje sve to bogatstvo i

želi da Mu zato zahvaljujemo na taj način što ćemo žrtvovati od svog prihoda za

Njega. 

Svi znamo biblijski događaj o onoj ženi koja je stavila u Božiju kasu dve lepte. Ona

je bila siromašna i dala je samo dve lepte. A mnogi su bogati davali dosta. Ali Isus

kaže svojim učenicima: „Ova siromašna udovica metnu više od sviju koji meću u Božiju

haznu. Jer svi metnuše od svog suviška; a ona od sirotinje svoje metnu sve što

imaše, svu hranu svoju“ (Marko 12:44).Da, ona je žrtvovala, eto zašto je dala više

od svih. Vekovima je ova siromašna udovica bila uzor žrtvovanja. Mi nemamo Božije

blagoslove, jer – krademo Boga. Za sve što imamo, daćemo odgovor pred Bogom. 

Koji motivi navode čoveka da krade?

Ooo, ima mnogo motiva. Spomenimo bar neke: pohlepa, lenjost, tvrdičluk.... 

Pohlepa 

Pohlepa je neumerena želja za posedovanjem. Pohlepa je Evu naterala da uzbere od

zabranjenog ploda. U Bibliji knjiga (Isus Navin 7:22). Aham kaže: „Videh u plenu

jedan lep plašt vavilonski i dvesta sikala srebra i jednu špiku zlata od pedeset

sikala, pa se slakomih i uzeh“. Ovo je lakomstvo donelo prokletstvo na izraelski

narod. I zato je Ahan kamenovan pred narodom po zapovesti Gospodnjoj. Pohlepa je

koren svakoj krađi. Juda je izdao Isusa Hrista jer se polakomio za trideset

srebrnjaka. Na milione Juda ima danas u svetu koji su spremni radi novca da se

odreknu Isusa i koji ga prodaju za jeftine novce. Sotona je ušao u Judu

Iskariotskog i učinio ga pohlepnim. Sotona je od početka lakom: on se polakomio

da oduzme presto Bogu još u početku kada se zvao Lucifer što znači:

„svetlonoša“. Radi lakomstva je pao. Čovek neće nikada ukrasti ako predhodno ne

poželi, ako se ne polakomi u srcu da ima nešto što mu ne pripada. Ovo je prvi motiv. 

Lenjost 

Biblija ima mnogo saveta protiv lenjosti. Solomun kaže: „lenjivca ubija

želja, jer ruke njegove neće da rade: svaki dan želi“ (Priče 21:25-26). Takav

nema jer neće da radi. On želi ali neće da radi. Takvog čoveka ubija želja :

da mu je imati; i tako se odaje kockanju i krađi i drugom kriminalu“. To mu

je vrlo lak put da dođe do imovine. Mnogi su lenji i da govore. Mnogi su

lenji da paze na čistotu. Mnogi su lenji da nekome učine dobro. Mnogi su

lenji da se mole, da svedoče o Hristu. Poznat evangelista, Bili Graham kaže:

lenjost uništava. Radi nje se gube životi, gradove proždire plamen požara, a

porodice se razaraju. Lenjost sprečava skitnicu da živi pošteno, bludnicu da

živi u čistoti, i kradljivca da živi kao pošten čovek“. Solomun kaže za lenjivca:

„kao što se vrata obrću na čepovima svojim, tako lenjivac na postelji svojoj“ (Priče

26:149). Novi Zavet je pun opomena protiv lenjosti. Apostol Pavle piše Rimljanima:

„Ne budite u poslu lenji; budite ognjeni u duhu, služite Gospodu“ (Rim.12:11). A

pisac Poslanice Jevrejima kaže: „Da ne budete lenjivi, nego da se ugledate na one

koji verom i trpljenjem dobivaju obećanja“ (Jev. 6:12). Lenjost je put lakomstvu,

krađi, preljubi i mnogim drugim gresima. Trulo drvo crvi nagrizaju. Motiv za krađu

je takođe... 
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Tvrdičluk 

Čovek tvrdica nikada ne misli na drugoga i stalno želi se bogati. Isus je sreo

takvog čoveka. Bio je veoma bogat. Tome je bogatašu rodila njiva i on je kazao:

„pokvariću žitnice svoje i načiniću veće; i onda ću sabrati sva žita svoja i

dobro svoje, i kazaću duši svojoj: dušo! Imaš mnogo imanjana mnogo godina:

počivaj, jedi i pij, veseli se“. Mnoge tvrdice upravo ovako govore. Mnogi

gomilaju novce u banci, pretvaraju u zlato i time se hvale. A pored njih ima

toliko bližnjih kojima treba pomoć! Tako je bilo i saonim bogatašem i Lazarom iz

Biblije. Bogataš je uživao i ni mrvice nije hteo da da siromašnom imenjaku

Lazaru (iz Biblije). To stanje Biblija naziva tvrdičlukom. Tvrdica je, drugim

rečima, lopov. On zloupotrebljava dobro koje mu je Bog dao. Čovek koji misli

samo na sebe nikada neće biti sretan.  Neko je kazao. „ako budeš mislio samo

na sebe, na ono što voliš i što želiš, i ako budeš razmišljao o pažnji koju

ti ljudi duguju, osećaćeš se bedno. Ništa ti neće biti sveto. Iskvarićeš sve

čega se god dohvatiš, od svega dobra sebi ćeš napraviti nevolju. Bićeš veoma

bedan, ako taj put odabereš“.  Istina je da su ljudikoji misle samo na sebe

nesretni.  Nas je Bog stvorio u zajednici. Čovek je društveno biće. 

Stolar ne može bez zidara, zidar nemože bez pekara, pekar nemože bez

zemljoradnika, zemljoradnik ne može bez Boga. Tvrdici nikada nije dosta. Biblija

kaže: „Pijavica ima dve kćeri koje govore: daj, daj. Ima troje nesito i četvrto

nikad nekaže: dosta“ (priče 30:15-16). Na drugome mestu Solomun kaže:

„“Gospodu pozaima ko poklanja siromahu, i platiće mu za dobro njegovo“ (priče

19.17). Tvrdica pokazuje neverstvo kada gomila i zgrće sebi blago. On ne veruje da

će se Bog brinuti za sutra. A Isus kaže: „Ne brinite se dakle za sutra,; jer sutra

brinuće se za se. Dosta je svakom danu zla svoga“. (Matej 6:34). Tvoja i moja vera

ne vredi ništa, ako ne pomažemo siromaha. U Bibliji Jakov piše „Kakva je korist

braćo moja, ako ko reče da ima veru a dela nema? Zar ga vera može spasiti? Ako na

priliku, brat ili sestra goli budu ili nemaju šta da jedu, i reče im koji od vas:

idete s mirom, grijte se, i ne da im potrebe telesne, šta pomaže?“ (Jakov 2:14-16).

Ako čovek živi samo za sebe, on ne samo da je lopov, nego je i idolopoklonik. On je

rob novcu i služi mu. „Ljubav prema novcu nagriza čovečije srce, uništava mu sreću i

dovodi ga u sukob s drugima.  

Radi pohlepe za tuđim zemljama i teritorijama vodili su se ratovi i zarobljavalo se

nevino stanovništvo. Moćnici su vekovima, pod uticajem sličnih pobuda, pljačkali i

tlačili slabije. Poslodavci su iskorištavali radnike, iako im je savest govorila da

ih plaćaju daleko manje nego što oni zaslužuju. Škrtost je zapravo dovela do ropstva

i trpljenja, bede i smrti. Radi gramzljivosti i prevelike ljubavi za novac dešavaju

se ubistva i pljačke. Mlekar na primer, uliva vodu u mleko, a seljak i trgovac

podvaljuju lošu robu, dok pravnik iz škrtosti laže“. Gospode sačuvaj nas

tvrdličluka. 

„Ne kradi“. 

Kako sprečiti krađu? 

Pokajati se 

U vreme dok je Isus Hrist živio na zemlji, živeo je u Jerihonu jedan čovek po

imenu Zahej poreznik. Ovaj je imao vrlo lošu prošlost. Bio je lopov. Mnoge je

zakidao velikim porezom. Ali onoga dana kada mu je Gospod kazao: „Zaheju, siđi

brzo; jer mi danas valja biti u tvojoj kući“, Zahej je poslušao Isusa. Primio
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je Isusa u svoju kuću, a gde Isus dolazi – tamo nastaje promena. I Zahej je

kazao Gospodu: „Gospode! Evo pola svog imanja daću siromašnima, i ako sam koga

zakinuo, vratiću onoliko četir puta“. (Luka 19:8). On je bio voljan da onima

kojima je zakinuo vrati četir puta više, pa i da podeli svoje imanje

siromašnima. Isus ovo nije tražio, ali kada se čovek nanovo rodi, on se potpuno

menja. Zašto ljudi kradu? Zašto su lakomi, tvrdice i lenji? Samo zato što nisu

nanovo rođeni. Ako neko želi da od ovog greha bude oslobođen – mora se nanovo

roditi. Zahej je tražio oslobođenje od ovog greha kada je stao pred Isusa. On je

poverovao Isusa Hrista i doživeo nanovo rođenje. Sam Isus je kazao: „Zaista, zaista

ti kažem: ako se ko nanovo ne rodidi, ne može videti carstvo Božije“. „Valja vam se

nanovo roditi“. 

Kako je moguće se nanovo roditi? Više o toj biblijskoj zapovesti otvori

odgovor > klikni.... 

Treba da radi 

Apostol pavle kaže: “Koji je krao više da ne krade, nego još da se trudi čineći

dobro rukama svojim da imaš davati onome u potrebama” (Efežanima 4:28). Ne, samo

dakle negativ: “Ne kradi”, - nego koji je krao – da radi! O, kako je slavno

Evanđelje. “Ne kradi” – svaki čovek ima pravo na svoju imovinu! Svaki čovek ima

pravo da brani svoju imovinu! Kada bi nam sve bilo zajedničko, vladala bi

anarhija: svi bi uzimali za sebe, a niko nebi radio. Ali Bog je zapovedio

čoveku da radi i da brani svoj posed. Svako ko sa trudom i znojem zaradi svoj

hleb –čuvaće svoj posed. Sama zapovest „Ne kradi“ govori da čovek treba da

radi, a ne da živi na račun drugog. Čovek ima pravo na posed. Sve što imamo

što smo zaradili jeste naše, a mi smo – Božiji. Kada bi ljudi radili, onda ne

bi krali, kada nebi krali, onda bi radili. Apostol Pavle kaže solumljanima: „Jer

čujem da neki neumorno žive među vama, ništa ne radeći, nego okrajče i mešaju se u

tuđe poslove. Takvima zapovedamo i molimo ih u Gospodu našem Isusu Hristu da mirno

radeći svoj „hleb jedu“ (2 solumljanima 3:11-129. 

Treba da znamo da Sotona odmah zaposli one koji ne rade. Danas, u vreme kada je

u mnogome mašina čak i mozak čovečiji zamenila, danas, dakle, čovek ne misli o

radu nego o – grehu! Ali hrišćanima apostol Pavle zapoveda: „A dalje braćo moja,

što god je istinito, što god je pošteno, što god je pravedno, što god je

prečisto, što god je preljubazno,  što je god slavno i ako ima koja pohvala, to

mislite!“ (Filipljanima 4:8). Razume se čovek ne radi samo rukama, nego i

glavom. Bez obzira, kako god radimo – budimo pošteni na poslu. Čovek nebih smeo

da gleda na sat dok radi. Moramo znati da je rad potreban za čovekov život: rad

čuva čoveka od lenjosti, od bolesti, utiče na njegov pravilan fizčki razvoj, i

donosi radost i sreću. Isus je kazao: „Otac moj do sada radi i ja radim“ (jovan

5:17). Jednom je jedan Božiji sluga rekao: „ „U nanovo rođenoj duši ne bi smelo

biti ni jedna kap lenjive krvi!“ Isus Hrist je radio u Josifovoj radionici kao

tišljer. On nam je pokazao da treba da radimo. I pre no što je Adam pao u greh,

Gospod mu je kazao: „I uzevši Gospod čoveka namesti ga u vrtu Edemskom da radi,

i da ga obrađuje i da ga čuva“ ( 1. Mojsijeva 2.15). Bog je blagoslovio rad.

Kroz celu Bibliju vidimo da su Božije sluge bili dobri radnici. A koji radi, taj

će dobro promisliti u što će potrošiti zarađeno. Prema tome, rad je protiv

krađe.  Kako još sprečiti krađu? 

Ljubiti bližnjega kao sebe 

Ako čovek ljubi bližnjega kao samoga sebe, on neće nikada kršiti ovu zapovest.
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„Dakle Ljubav izvršuje Zakon“ (Rimljanima 13.8-10). O kako su divne ove reči!

Ljubiti bližnjega Božijom ljubavlju. Diva li bi bio ovaj svet! Iskreni hrišćani su

zadovoljni sa onim što imaju. Oni ne kradu, jer Isus živi u njima. Pa opet ti

hrišćani nemaju mira, progone ih oni koji mrze Božiju ljubav. O koliko lopov mrzi

policajca. Lopov mrzi hrišćanina. Znaš, mnogi ljudi će reći da su hrišćani i da

veruju Boga. Ali to oni mogu da dokažu samo sa svojom krštenicom, jer u praksi

vidimo svakodnevno gde se ubijaju radi stope zemlje, radi imanja, radi prevare, na

svakom koraku gledaju kako da ukradu i prevare. 

Šta se treba raditi sa lopovima? 

Lopove treba kazniti. Mnogi lopovi prerano završe svoj život. Biblija kaže:

„Jer je koren sviju zala srebroljublje, kojemu neki podavši se zađoše od

vere i na sebe navukoše muke velike“ (1. Timotejeva 6:10). Što je još

strašnije od ovozemaljske kazne, je Božija kazna. Biblija preti lopovima

naj oštrije. I svi lopovi koji se ne pokaju kao poreznik Zahej, Kazniće

Gospod. Prorok Zaharije kaže: „Jer svaki koji krade, istrebiće se“  (Zaharije 5:2).

Apostol Pavle piše: „Ni lupeži, ni lakomci, ni pijanice, ni kavgažije, ni hajduci,

carstva Božijeg neđe naslediti“ (1. Korinćanima 6:10), ako se ovi ne pokaju iskreno,

i ne zatraže oproštenje svih svojih greha u ime Spasitelja Isusa Hrista. 

Dragi prijatelji Isusa Hrista

Ako si kroz ovo izlaganje shvatio-la da ne živiš po Božijim stadardu, ako si

shvatio-la da ne živiš po Zakonu ljubavi prama bližnjemu, i da te je Bog prozvao kroz

ovo izlaganje, prva stvar koju treba da uradiš je da se pokaješ. 

Sad treba da se iskreno pokaješ! 

Za sve što si  učinio javno ili tajno, u znanju ili neznaju u domenu krađe ili

prevare. Da, upravo ovde i sada nabroji sve čega se sećaš, i traži od Gospoda Isusa

Hrista oproštenje za te grehe! Kasnije uzmi papir i olovku i zapiši ih u listu

greha, pročitaj ih na glas u svojoj sobi, ili pred svojom najpoverljivijom osobom,

(sveštenikom) zatim iscepaj papir, jer su ti u takvom slučaju gresi oprošteni.

Božija Reč nam najozbiljnije kaže: "Smrt je plata za greh, a blagodatni dar

Božiji je VEČNI ŽIVOT u Isusu Hristu". Vidi u Bibliji (Rim. 6:23). Bez pokajanja

nema oproštenja greha, nema večnog života, nema izlečenja, nema oslobođenja od

ropstva  zlim duhovima krađe, laži, prevare i ostali porocima, a niti pakla.

Pošto smo se sada, ili kasnije iskreno  pokajali, zahvalimo Gospodu Isusu

Hristu na oproštenju grehova, na oslobođenju od svega što nas je mučilo i

poverujemo da je On naš Spasitelj, kome je sve moguće da učni ako mu samo

verujemo. Predaj Mu sad duh, dušu i telo; prošlost, sadšnjost i budućnost, i zamoli

Ga da On od sada vodi tvoj život, ne kako ti želiš, već kako On želi. On najbolje zna

šta je dobro za tebe. 

Ako si to učinila draga dušo, više nema čega da se bojiš, sad je On Spasitelj

Isus Hrist na braniku ispred tebe i kaže: "I niko ih nemože oteti iz moje ruke" 

Jovan 10:28-29. Zatim od danas okreni leđa svojim lošim navikama. Ne kradi,

izbegava staro društvo! Stavi svoje oči i um pod vlast Svetoga Duha. Sve to

trebaš učiniti u molitvi Isusu Hristu koji je svemoćan, i pred kim se sve

sile klanjaju. Sada više nema čega da se plašiš kada si pod Isusovom

zaštitom. Gospod će ti od sada svaki dan davati novu snagu vere, ljubavi mira

i radosti. Od danas čitaj Biliju svaki dan,   Kroz Bibliju nas Bog snaži i

duhovno naoružava, da ne bismo ponovo postali žrtve neprijatelja naše duše.
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Da naše oči i um i nebudu više poslušane sotnskoj volji i inspiracijama i

iznenađenjima. Od danas je potrebno da se priključiš i jednoj biblijskoj

crkvi, ili društvu koje u potpunosti propoveda istinu iz Biblijje, koji misle

slično tebi i ljube Isusa Hrista svim svojim srcem. 

Ako imaš pitanja po ovoj temi, ili želiš da se za tvoj

problem molimo Bogu, slobodno nam se javi na - E-mail: dobravest@bluewin.ch   

rado ćemo ti pokušati iz svetla Biblije odgovoriti.  Apsalutna diskrecija se naravno

podrazumeva.

Na tvoja pitanja odgovara: misionar, Nikola Mijatov-Meister

Lična vizija, ili doživljaj Strašnog suda. „Pred vratima pakla“ N.

Mijatov-Meister ...otvori>

Ova vizija pokazuje biblijske scene Strašnog suda i već objaljenu biblijsku istinu,

kojoj neće umaći ni jedan Ne pokajan čovek, ni ti duša čoveka koja kroz Isusovu žrtvu

na Golgoti neprimi oproštenje bilo kojeg greha.
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